

Title (en)

Article moistening device considered as part of a whole system and its application.

Title (de)

Befeuchtigungsvorrichtung für Gegenstände, als Teil einer Einrichtung und ihre Anwendung.

Title (fr)

Ensemble de mouillage d'articles et dispositif de mouillage en faisant application.

Publication

**EP 0420110 A1 19910403 (FR)**

Application

**EP 90118317 A 19900924**

Priority

FR 8912707 A 19890928

Abstract (en)

The moistening apparatus (1A) comprises a moistening element (10) mounted vertically on a water tank (11) which supplies it and on which it has a projecting part, and the tank (11) is mounted with the moistening element (10) underneath the path. The length of the tank corresponds approximately to the width of the path and the tank is divided over its length into independent individual compartments in which the moistening element (10) is wetted. Application: processing of mail. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'ensemble de mouillage (1A) comporte un élément de mouillage (10) monté verticalement sur un bac (11) de réserve d'eau qui l'alimente et sur lequel il présente une partie saillante, et le bac (11) est monté avec l'élément de mouillage (10) au dessous du chemin, la longueur du bac correspondant sensiblement à la largeur du chemin, et est divisé sur sa longueur en compartiments individuels indépendants, dans lesquels trempe l'élément de mouillage (10). Application : traitement de courrier.

IPC 1-7

**B43M 5/04**

IPC 8 full level

**B43M 5/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B43M 5/042** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [AD] FR 2195532 A1 19740308 - PITNEY BOWES INC [US]
- [A] FR 635211 A 19280310
- [A] US 2609790 A 19520909 - UHL WILLIAM H

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0420110 A1 19910403; EP 0420110 B1 19940209**; DE 69006563 D1 19940324; DE 69006563 T2 19940526; FR 2652308 A1 19910329; FR 2652308 B1 19911129; US 6221159 B1 20010424; US 6346149 B1 20020212

DOCDB simple family (application)

**EP 90118317 A 19900924**; DE 69006563 T 19900924; FR 8912707 A 19890928; US 58466790 A 19900919; US 69016800 A 20001016